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Svein Anton åpnet med andakt deretter bønn 

Tilstede: Morris Kjølleberg, Elisabeth Gausland, Steinar Reilstad, Kjersti 
Vingen Froment, Ingebjørg Helle, Gunnar Aardalsbakke, Kristine Tungland 
og Svein Anton Hansen 

Dato: 11.01.2023   Tid: 18:30 – 22:00 

Sted: Misjonssalen/ Sandnesporten

Forfall: Ingen

Saksnr. Agenda Oppfølging

01/23 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Se eventuelle saker som ble lagt til under sak 07/23.  

Det ble også diskutert prosedyrene rundt når neste års budsjett 
blir vedtatt, uten at det ble gjort noen nye vedtak rundt dette. 

Info

02/23 Godkjenning av referater fra 14.12.22. 

Referat ble godkjent etter mindre endringer.  

Info
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03/23 Oppfølgingssaker  

121/22 Forespørsel fra Ordet og Israel om å ha møter i/
sammen med Misjonssalen. 
Styret godkjente utkast til svar på forespørsel. Styret vedtok også 
at forsamlingsleder og styreleder kan svare opp tilsvarende 
forespørsler uten at det må gå via styret.  

122/22 - Årsmelding og årsmøtet mm – status 

Følgende roller er avklart:  

● Ordstyrer: Sverre Soleng 
● Referenter: Bjørg Topnes og Anne Rasmussen 
● Underskrive protokoll: Helga Røyland 

Det fleste av bidrag for årsmelding ligger ute. Kjersti sende 
purring på de som gjenstår. Styret leser gjennom årsmeldingen til 
neste styremøte.  

Økonomirapport er ikke på plass helt enda, men satser på at det 
er klart til neste styremøte.  Sandnesporten har sendt en melding 
om at Misjonssalen skylder penger mtp. felleskostnader. Morris 
og Steinar ser gjennom det som er sendt og svarer opp 
Sandnesporten.

Kjersti 

Morris og 
Steinar. 

04/23 Strategi- og handlingsplan 

Sak utgikk til neste styremøte. 
Info 
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05/23 FL Hjørne 

Det var et bra julemøte med cirka 300-350 stk som deltok på 
møtet. Møtet var kanskje litt for kort (43 minutter), men ble kortere 
enn planlagt på grunn av sykdom. Neste år er det ønske at møtet 
blir ca. en time.  

NLM sine regionsansatte hadde en arbeidersamling 2.-3.januar 
hvor ca 55 ansatte deltok. Dette var en bra samling, hvor det var 
mye fokus på det psykososiale arbeidsmiljøet.  

Henriette Lodden begynte i musikkutviklerstillingen 1.januar. De 
ansatte skal ha et lengre møte 12.januar hvor de skal fordele 
arbeidsoppgaver.  

Denne våren vil de 7 punktene i den nye strategien bli brukt som 
tema for søndagsmøtene.  

Info

06/23 Tilsynsråd 

Styret hadde gode diskusjoner rundt opprettelse av tilsynsråd. 
Styret vedtok at vi går for opprettelse av et tilsynsråd. Morris og 
Svein Anton har kommet med et forslag på arbeidsoppgaver som 
styret ønsker å se nøyere på og at styret blir omforent rundt 
oppgavene som skal falle på tilsynsrådet. I tillegg må det arbeides 
med hvordan dette legges frem slik det er klart at dette er 
oppgaver som tilsynsrådet har spesielt ansvar for, men det betyr 
ikke at de kun skal utføres av dem. Det er også ønske om at det 
skal skrives litt om hva styret mener om hvem som kan velges til 
tilsynsrådet. 

Svein Anton og Morris lager et revidert forslag som styret 
kommenterer på mail. Styret arbeider mot at det blir valg på 
årsmøtet om det skal opprettes et tilsynsråd eller ikke.    

Svein Anton 
og Morris. 
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07/23 Eventuelt: 

● Fremlagt  Instruks og arbeidsbeskrivelse Musikkutvikler 
ble godkjent av styret.  

● Husstyret har laget en liste over feil og mangler på bygget. 
Styreleder sender denne listen videre til Sandnesporten 
og ber dem om å rette opp i disse feilene/kaller inn til et 
møte for å gjennomgå listen.  

● LLB ønsker å utvide podiet til miksepulten med en meter 
slik at de har bedre plass og kan montere noen 
oppbevaringsskap. LLB lager et forslag til løsning og et 
budsjett for endringene de ønsker. Dette tas videre med 
Sandnesporten.  

Morris 

Steinar


